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Proces – verbal 
încheiat azi 29.07.2016  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali. Lipsesc d-ul Coman Paul si d-ul 
State Gheorghe .    

Având în vedere faptul ca d-ul State Gheorghe lipsește, d-ul Stavre Cristea propune ca 
d-ul Chiriță Năstase sa fie președinte la prezenta ședință. D-nii consilieri sunt de acord în 
unanimitate . 
  D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
   Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si  se aproba cu unanimitate 
de voturi . 
 D-ul presedinte Chiriță Năstase citeste ordinea de zi : 
  1.      Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul I si II al anului 2016     
 2.  Proiect de hotărâre cu privire la realizarea proiectului „ Sistem de supraveghere video si 

alarma pentru sediul Primariei comunei Icoana  si  bisericile din comuna Icoana” . 
 3.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei  Vilceleanu Maria în  
categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 
 4.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei  Dutan Mariana în  
categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 
 5.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei   Filip Georgeta Mihaela 
în  categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 
 6.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea rectificarii bugetului local  
 7.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la darea in administrare a Școlii cu clasele I-IV Floru 
Icoana (Ac=317,23 m.p., Ad=317,23 m.p.) si a terenului in suprafata de 3021 m.p.  catre 
Ministerul Educatiei Nationale si Cercetarii Stiintifice reprezentat de Unitatea de 
Management a Proiectelor pentru Modernizarea Retelei Scolare si Universitare si aprobarea 
protocolului de predare imobil ( constructii si teren ) in vederea reabilitarii unitatilor scolare     
8.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la  propunerea introducerii in intravilanul comunei Icoana, 
prin intocmirea Planului Urbanistic General, a unor suprafete de teren     
 9.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea normativelor proprii de cheltuieli cu 
carburantul conform Ordonanţei Guvernului nr. 80/2001 privind stabilirea unor normative de 
cheltuieli pentru autorităţile administraţiei publice şi instituţiile publice, cu modificari si 
completari ulterioare 
10.  Proiect de  hotărâre  cu  privire  la aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice    
11.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Serviciului public de Salubrizare    a localităților din județul Olt 
12.  Proiect de  hotărâre  cu  privire  la  desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele 
comunei Icoana  in cadrul Asociatiei Grup de Actiune Locala “De la Vedea la Oltet”    
 13. Proiect de  hotărâre  cu  privire  la  desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele 
comunei Icoana  in  accesarea de fonduri SAPARD    
 14. Proiect de  hotărâre  cu  privire la revocarea H.C.L. Icoana nr. 23/31.05.2010 – stabilirea 
taxei speciale de racordare la reteaua de alimentare cu apa a comunei  
 15.   Discutarea cererilor nr. 948/07.07.2016 (formulata de Dinus Elisabeta) si nr. 
951/07.07.2016 (formulata de mai multi locuitori din satul Ursoaia) . 
16.   Analizarea cererii nr. 892/23.06.2016 adresata d-lui presedinte de sedinta State Gheorghe 
de catre d-ul Perieteanu Gheorghe – consilier local . 
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 17.  Prezentarea cererii nr. 940/04.07.2016 adresata Consiliului local Icoana si 
secretarului comunei de catre d-na consilier local Veisa Teodora . 
 18.  Discutarea cererii numitului Popescu Marin inregistrata la nr. 530/21.03.2016 .  
  19.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Se supune la vot aprobarea ordinii de zi , se aprobă în unanimitate . 
 D-ul Chiriță Năstase spune că d-na primar Ancuța Gabriela dorește să retragă de pe 
ordinea de zi punctul cu rectificarea de buget. D-na primar Ancuța Gabriela spune că achităm 
ce avem de achitat și că nu s-au identificat sume pentru rectificare . 
 Se aprobă cu unanimitate de voturi scoaterea pct.  6 de pe ordinea de zi . 
 D-ul președinte dă cuvântul d-nei primar în legătură cu pct. 8 de pe ordinea de zi. 
 D-na primar spune că a cerut compartimentului agricol să identifice terenurile 
respective. Adaugă faptul că cetățenii ar trebui să ceară acel lucru. Cei care elaborează PUG-
ul au spus că au făcut deja ridicări topo, deja au luat avizele pentru PUG. Va trebui să le mai 
ia o dată după ce se identifică proprietarii . 
 D-ul Stavre Cristea – ar trebui să se măsoare suprafețele de teren . 
 D-na Veisa Teodora – cum de s-a plătit dacă n-au avut hotărârea consiliului local 
pentru acele suprafețe . 
 D-na primar – dacă nu aprobăm o asemenea hotărâre, va trebui să refacă totul . 
 D-na Veisa Teodora – trebuie să solicite cetațenii și trebuie văzut dacă terenul este 
comasat . 
 Se supune la vot ordinea de zi, fără pct. 6 si pct. 8. Se aprobă în unanimitate . 
 D-ul președinte Chiriță Năstase spune că mai sunt de adăugat două puncte pe ordinea 
de zi: unul privind demolarea construcției Anexă Școala Ursoaia – Magazie , se aprobă 
adăugarea acestuia pe ordinea de zi cu unanimitate de voturi; al doilea punct de adăugat este 
desemnarea membrului titular si membrului supleant ce vor reprezenta UAT Icoana in cadrul 
ADI OLT-ECO , se aprobă în unanimitate și adăugarea acestui punct pe ordinea de zi . 
 D-ul Chiriță Năstase citește pct. 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul I si II al anului 2016     

D-na primar spune că sunt execuțiile bugetare pe masă și cine are de întrebat ceva 
poate întreba . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – este o treabă contabilă. 
D-ul Chiriță Năstase – d-ul contabil a spus că sunt listate de firma de contabilitate 
D-na primar Ancuța Gabriela – o să avem de plătit 170000 lei la APIA, vom fi 
executați silit . Îl întreabă pe d-ul Periețeanu Gheorghe cum de a încheiat acel contract 
de consultanță pentru DC 98. 
D-ul Periețeanu Gheorghe – trebuia să apelăm la consultanță pentru a putea depune 
proiectul 
- toate firmele de consultanță procedează cu plata în respectivele etape   
D-na primar – plata trebuie făcută după obținerea de rezultate 
- dacă noi am plăti prima sumă ar însemna să recunoaștem că le datorăm sumele 

respective 
- trebuia să estimeze punctajul de la început și să spună dacă sunt șanse sau nu . 
D-ul Chiriță Năstase – eu am înțeles că alți primari au apelat la firmă care a făcut să 
proiectare și consultanță. 
D-ul Periețeanu Gheorghe – pe fonduri europene sunt separate proiectarea de 
consultanță . 
D-na primar – sunt pregătită să mă apăr, am apelat la C.J. Olt .  
D-ul Chiriță Năstase – avem pompele la apă de achitat, APIA ne vor lua banii . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – mai sunt 250000 lei la școală de dat . 
D-na primar – Romică are poprire că n-a plătit impozitul pe venit de la facturile pe 
care nu le-a plătit primăria . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – nu a încasat banii pe apă, cred că se și fură apă . 
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D-ul Tănase Aniel – dacă nu plătesc, să fie debranșați . 
D-ul președinte de ședință supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi. Se aprobă în 
unanimitate, astfel fiind adoptată hotărârea nr. 7 . 

 D-ul președinte citește pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2.  Proiect de hotărâre cu privire la realizarea proiectului „ Sistem de supraveghere video si 

alarma pentru sediul Primariei comunei Icoana  si  bisericile din comuna Icoana” . 
 D-na primar- pentru creșterea siguranței m-am gândit să luăm un sistem de 
supraveghere la primarie cu 8 camere 

- la biserici au termen 1 septembrie 2016 să aibă sistem de supraveghere . 
D-ul Chiriță Năstase citește raportul, spune că sistemul cu cei trei paznici nu era 

eficient, aceștia nici nu se întâlneau să – și dea în primire. Cu o firmă care să ne monteze 
sistemul de supraveghere, în 3-4 luni amortizăm cheltuiala dat fiind faptul că nu mai plătim 
cei trei paznici . În continuare dă citire adresei prin care se solicită montarea de camere de luat 
vederi la biserici, cu termen 1 sept. 2016 pentru parohii, 130 lei + TVA pe obiectiv scrie în 
adresă că ar fi oferta cu prețul cel mai mic . 

D-na primar – am primit 3 oferte 
- aprobăm în principiu ca investiție 
- după montarea camerelor, din experiența altora, hoții s-au speriat când au văzut 

camerele . 
Se supune la vot 2 de pe ordinea de zi. Se aprobă în unanimitate, astfel fiind adoptată 

hotărârea nr. 8 . 
D-ul președinte dă citire pct. 3 : 

3.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei  Vilceleanu Maria în  
categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 

D-na primar – este la pat, paralizat, operat de cancer, știți situația, este un caz deosebit. 
- avem în buget 2000 lei, am putea să-i dăm jumătate . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – consiliul local stabilește situația iar primarul dă dispoziție. 
D-ul Stoica Ion – putem renunța la indemnizația de ședință să-i ajutăm . 
Se supune la vot pct. 3 si se aprobă în unanimitate, fiind adoptată hotărârea nr. 9 . 

 D-ul președinte citește pct. 4 : 
4.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei  Dutan Mariana în  
categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 

Dă citire cererii, spune că nu prea e nevoie de tratament după operație . 
 D-na Veisa Teodora – nu este niciun document care să ateste ce scrie acolo, că este 
operată, sunt de acord, dar nu avem documente . 

- sistemul de sănătate oferă gratuitate . 
D-ul Constantinescu Petre – sunt de acord să-i dăm ajutor de urgență 
D-ul Stavre Cristea – să acordăm la cei care chiar au ceva grav . 
Se supune la vot pct. 4  de pe ordinea de zi . Se înregistrază 1 vot pentru 
(Constantinescu Petre) și 8 împotrivă . 
D-ul președinte Chiriță Năstase citește pct. 5 : 

5.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la   încadrarea  situaţiei  numitei   Filip Georgeta Mihaela 
în  categoria situaţiilor  deosebite  pentru  care  se  poate  acorda un ajutor de  urgenţă 

Dă citire cererii . 
D-na Veisa Teodora – decedata a fost locuitor al comunei Tufeni . 
D-ul Constantinescu Petre – cere pentru ea, nu pentru mamă, nu contează unde a fost 

născută . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – ne-ar putea da relații d-na Ciucescu Daniela . 
D-na primar – ne-a prezentat niște bonuri, a luat fel și fel de bunuri 
D-na Veisa Teodora – prezinta și cheltuială cum că a luat doi popi . 
Se supune la vot pct. 5 și se  înregistrază 1 vot pentru (Constantinescu Petre) și 8 

împotrivă . 
D-ul președinte trece la pct. 7 : 
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7.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la darea in administrare a Școlii cu clasele I-IV Floru 
Icoana (Ac=317,23 m.p., Ad=317,23 m.p.) si a terenului in suprafata de 3021 m.p.  catre 
Ministerul Educatiei Nationale si Cercetarii Stiintifice reprezentat de Unitatea de 
Management a Proiectelor pentru Modernizarea Retelei Scolare si Universitare si aprobarea 
protocolului de predare imobil ( constructii si teren ) in vederea reabilitarii unitatilor scolare     
 D-na primar- se construiește cu bani de la Banca Mondială 

- urmează să obținem AC, am luat avizele, mai avem unul de luat, până la 
31.12.2016 trebuie realizată investiția . 

D-na Veisa Teodora – să se treacă nr. și dat la hotarârea consiliului local Icoana 
- este trecut ca primar Periețeanu Gheorghe 
Se supune la vot pct. 7 de pe ordinea de zi. D-ul State Gheorghe a apărut în sala de 

ședințe . Se aprobă pct 7 cu unanimitate de voturi, fiind adoptată hotărârea nr. 10 . 
D-ul președinte citește pct. 9 : 

9.   Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea normativelor proprii de cheltuieli cu 
carburantul conform Ordonanţei Guvernului nr. 80/2001 privind stabilirea unor normative de 
cheltuieli pentru autorităţile administraţiei publice şi instituţiile publice, cu modificari si 
completari ulterioare 

D-na primar – este un Logan primit cu titlu gratuit de la ISC Călărași 
- este pe benzină și noi avem cotă pe motorină 
- avem 150 litri la cealaltă mașină ca maxim 
- să terminăm cu ordinele de deplasare, am propus 100 litri 
D-na Veisa Teodora- 150 litri ca la cealaltă ar fi bine 
D-ul Periețeanu Gheorghe – să n-avem probleme, discuții despre risipă . 
D-ul Chiriță Năstase – dacă nu se consumă, rămâne pe stoc 
D-ul președinte supune la vot proiectul de hotarâre, cu cota maximaă de 100 litri, se 

înregistrează 1 vot pentru (Constantinescu Petre) si 9 voturi împotrivă . 
Se supune la vot propunerea de max 150 litri formulată de d-na Veisa Teodora și se 

aprobă cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptată hotărârea nr. 11 . 

D-ul președinte citește pct. 10 : 
10.  Proiect de  hotărâre  cu  privire  la aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice    

D-ul secretar citește raportul și explică ce este planul de ocupare a funcțiilor publice . 
D-ul Chiriță Năstase – dacă nu-l aprobăm, nu se va putea organiza examenul de 

promovare . 
Se supune la vot pct. 10 de pe ordinea de zi înregistrându-se 9 voturi pentru și o 

abținere (d-ul State Gheorghe), fiind adoptată hotărârea nr. 12 . 
D-ul președinte trece la pct. 11 de pe ordinea de zi : 

11.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Serviciului public de Salubrizare    a localităților din județul Olt 

D-na primar – cred că se apropie de finalizare proiectul privind groapa de gunoi de la 
Bălteni . 

D-ul Chiriță Năstase dă citire raportului șila câteva prevederi din regulament, spunând 
că acesta este foarte vast . 

Supus la vot, pct. 11 se aprobă cu unanimitate de voturi, adoptându-se hotărârea nr. 

13. 

D-ul președinte citește pct. 12 : 
12.  Proiect de  hotărâre  cu  privire  la  desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele 
comunei Icoana  in cadrul Asociatiei Grup de Actiune Locala “De la Vedea la Oltet”    
 D-na primar- este un nou GAL, trebuie desemnată persoana care să reprezinte UAT-ul. 
 Se supune la vot pct. 12 de pe ordinea de zi și se aprobă cu unanimitate de voturi, fiind 
adoptată hotărârea nr. 14 . 
 D-ul președinte Chiriță Năstase citește pct. 13 de pe ordinea de zi : 
13. Proiect de  hotărâre  cu  privire  la  desemnarea persoanei care sa reprezinte interesele 
comunei Icoana  in  accesarea de fonduri SAPARD    
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 Supus la vot, pct. 13 se aprobă cu unanimitate de voturi, fiind adoptată hotărârea nr. 

15. 

D-ul președinte trece la pct. 14 : 
14. Proiect de  hotărâre  cu  privire la revocarea H.C.L. Icoana nr. 23/31.05.2010 – stabilirea 
taxei speciale de racordare la reteaua de alimentare cu apa a comunei  

D-na primar- trebuie încurajată branșarea la apă 
D-ul Periețeanu Gheorghe – eu voi vota împotrivă, este o discriminare față de cei care 

au fost deja branșați și au plătit . 
D-na primar – nu are efecte retroactiv hotărârea . 
- exclus pentru cei tăiați și rebranșați 
D-ul State Gheorghe – pentru cei branșați, nu rebranșați . 
D-ul Periețeanu Gheorghe – să se prindă că nu este gratis pentru cei rebrașați, în 

hotărârea consiliului . 
D-ul Chiriță Năstase – să dăm un termen de câteva luni să vedem situația financiar-

contabilă a sistemului de alimentare cu apă, în câteva luni să reanalizăm această situație, la 6 
luni . 

D-ul Periețeanu Gheorghe – se fură, vă spun eu cine fură . 
Se supune la vot pct 14 cu mențiunea că nu vor avea scutire cei rebranșați pentru furt 

sau neplată și dacă din motive imputabile cetățeanului a fost debranșat, acesta va plăti o taxă 
de rebranșare de 100 lei. Se aprobă în unanimitate astfel adoptându-se hotărârea nr. 16 . 

D-ul președinte Chiriță Năstase citește punctul adăugat la ordinea de zi cu privire la 
desemnarea membrului titular și a membrului supleant la ADI OLT ECO . Citește adresa 
OLT ECO . 

Se supune la vot aprobarea acestui punct de pe ordinea de zi și se aprobă cu 
unanimitate de voturi, fiind adoptată hotărârea nr. 17 . 

Mai departe se trece la punctul privind demolarea construcției Anexă Școala Ursoaia – 
Magazie . 

D-na primar- ne trebuie proiect de demolare, este în inventar . 
Se supune la vot acest punct adăugat pe ordinea de zi , se aprobă în unanimitate, fiind 

adoptată hotărârea nr. 18 . 
D-ul președinte citește punctul 15 :  

15.   Discutarea cererilor nr. 948/07.07.2016 (formulata de Dinus Elisabeta) si nr. 
951/07.07.2016 (formulata de mai multi locuitori din satul Ursoaia) . 
 Se începe cu solicitarea numitei Dinuș Elisabeta. D-ul președinte spune că aceasta vrea 
un ajutor pentru copii, care au tată, au mamă . 
 D-ul Stoica Ion – aceștia creează numai probleme, mi-a ieșit lipsă în gestiune, m-a 
reclamat la ITM, nu sunt de acord 
 D-ul Constantinescu Petre – am fost la ea, am vorbit cu dânsa 

- are un șanț facut de fostul primar în spatele casei, care-i creează probleme 
D-ul Chiriță Năstase – apele care vin dinspre Potcoava vin tot la ea, să apelăm la 

primarul de la Potcoava  să ne sprijine cu scurgerea apei cum este mai bine, să vedem ce acte 
au proprietarii de acolo, poate au închis abuziv . 

D-na Veisa Teodora – copii sunt dați bunicului de DGASPC, tatăl are salariu, li se dau 
bani la curent, apă, au sprijin financiar, material 

D-na primar – mama este la muncă în străinătate, trimite bani 
- trebuie îndrumată de unde să-și găsească drepturile 
D-ul State Gheorghe – ordinul de protecție este altceva, nu se știe cum stă treaba . 
Se trece la cererea nr. 951/07.07.2016 formulata de mai multi locuitori din satul 

Ursoaia .  
D-ul Chiriță Năstase -  se știe situația de acolo . 
D-ul constantinescu Petre – tot ei au pus cioburile acolo . 
D-na primar- putem pune un tub acolo să rezolvăm problema, am vorbit cu 

buldoexcavatoristul deja, avem un tub pe care să-l punem 
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- tubul de acolo este greu, avem altul aici la primarie care poate fi transportat 
Mai departe se trece la pct 16 :   Analizarea cererii nr. 892/23.06.2016 adresata d-lui 

presedinte de sedinta State Gheorghe de catre d-ul Perieteanu Gheorghe – consilier local . 
 D-na primar – ați făcut și la prefectură, vedem ce se decide  
 D-ul Periețeanu Gheorghe – așteptăm răspunsul de la prefectură . 

În continuare se citește pct. 17 :  Prezentarea cererii nr. 940/04.07.2016  adresata  
Consiliului local  Icoana si secretarului comunei de catre  d-na  consilier  local  Veisa 
Teodora. 

D-na Veisa Teodora spune că dânsa s-a retras de la societatea unde a fost 
administrator. 

D-ul președinte citește cererea numitului Popescu Marin de la  pct.18 .  
D-ul președinte Chiriță Năstase – se știe situația de acolo . 
D-ul Periețeanu Gheorghe -  există o hotărâre a CL Icoana din ian 2015 unde zice că 

sunt scutiți cei cu terenul ocupat de dig . 
D-ul Chiriță Năstase – m-am adresat compartimentului și n-am avut nicun rezultat, mi 

s-a spus că nu este treaba lor 
- trebuie să se meargă la fiecare să se vadă suprafața 
- odată ce este aprobarea consiliului, este totul clar . 

D-ul președinte citește pct. 19 :  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Periețeanu Gheorghe – când trimiteți documentele, ar fi bine să trmiteți și copii 
ale actelor normative invocate . 
 D-ul Chiriță Năstase – niciodată nu s-a făcut așa 

- eu veneam și verificam legislația, nu veneam nepregătit, sunt atâtea surse de 
informare 

D-na Miu Valeria – ce facem cu punctul ăla social, sanitar din Ursoaia 
D-na primar – l-am întreținut cum am putut, nu vine doctorul acolo . 
D-na Veisa Teodora – cadrele au obligația de a merge la bolnavii cronici sau 

nedeplasabili la domiciliu, nu se face așa ceva . 
- să-i chemăm la ședință 
- sunt multe cazuri sociale după cum am văzut 
- propun să facem ca și comisie o ședință, să o chemăm pe asistenta medicală 

comunitară să ne facă un raport pe ultimele 12 luni, să vedem situația din comună. 
D-ul Chiriță Năstase – la alte localități chiar sunt asistați cei cu nevoi de sănătate 
- să se propună în consiliul local să ni se prezinte un raport al asistentului medical 

comunitar 
D-na Veisa Teodora – pentru joi sa-i dăm termen să ne facă raporul, la ora 9,00 . 
D-ul State Gheorghe – m-am abținut la planul de ocupare a funcțiilor publice pentru că 

d-ul Matei Florin l-a apărat pe d-ul Andrei într-un litigiu cu primăria, a fost în conflict cu noi . 
D-ul Chiriță Năstase – e moral să-ți aperi firma unde lucrezi . 
- Cimpoeru a tot avut probleme, lipsă în gestiune . 
D-ul  Nelu Mihai  – solicită măsurare izlaz în livadie 
D-ul Periețeanu Gheorghe – T 79 să fie măsurată 
D-ul Chiriță Năstase – comisia pentru agricultură și inginerul să meargă, și la Ursoaia 
pe partea dreaptă . 
D-na primar – propun achiziționare GPS pentru măsurători (costă cca 1700 lei) 
D-ul Tănase Aniel – cine se va ocupa de izlaz? Sunt  mărăcini . 
D-na primar – asociațiile crescătorilor de animale . 
D-ul președinte declară ședința închisă .   

 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

        Chiriță  Năstase           Nicolăiţă  Viorel 


